
Til hvem dette måtte vedrøre. Støvring d. 4.3.2019

Jeg vil hermed, som tandlæge i Rebild kommune (Støvring) udtale mig på Tandlægehuset i 
Støvrings vegne vedrørende et sundhedshus i Støvring. Vi er en klinik med 4 tandlæger, 2 
tandplejere og øvrigt personale ca 16 personer i alt.

Vores ønske for klinikken ville være en mulighed for tværfagligt samarbejde med læger, 
fysioterapeuter/kiropraktorer, ergoterapeuter og tandtekniker, hvor man ved at samle 
funktionerne eet sted, vil gøre det muligt at skabe et tæt samarbejde til glæde for både patienter 
og vores klinik. Vi mangler plads til at udvide vores praksis, og kan i nuværende lokaler ikke udvide 
mere. Der er et stort potentiale i vores nærområde pga stor befolkningsmæssig tilvækst og vi 
tiltrækker patienter fra et stort opland. Et centralt beliggende sundhedshus vil skabe, en for mig at 
se klar højnelse af det tværfaglige arbejde, samt muligheden for ved fælles kompetencer, at skabe 
et bedre miljø og et bedre tilbud for borgerne i området.

Vil man have mulighed for at tiltrække andre faggrupper eller speciallæger til området, ser jeg det 
som en nødvendighed, at tænke både stort og nyt, for at sikre sig år frem i tiden. Jeg tænker her 
både på de personalemæssige forhold såvel som mulighed for kursusaktivitet og sparring 
faggrupperne imellem.  Da jeg af egen erfaring ved, hvor dyr en ombygning vil være, og med mit 
kendskab til kravene til lokaler, installationer , blyafskærmning o.lign. kan jeg med min bedste vilje 
kun se muligheden; der bør bygges nyt. Et hus bygget og designet til formålet. Gerne tæt på by og 
bane med offentlige transportmidler og her tænker jeg Støvring Ådale er en optimal placering.

Jeg skal således hermed fremsende mit oprigtige håb og ønske for en fremtid i et fælles 
sundhedshus.
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